
Behandling i MH - Fakultetsstyret - 12.09.2019  
Bente Sollie, sjef for Økonomiseksjonen, informerte om saken og viste en presentasjon som 
legges ved referatet.  
 
Fakultetet er i en situasjon med rask nedbygging av ubrukte midler (avsetninger). Signalene fra 
rektor er at budsjettene for 2020 i stor grad skal være lik bevilgningsinntektene og at det ikke 
skal budsjetteres med bruk av avsetninger. Samtidig vil fremtidige bevilgninger sannsynligvis 
være synkende fra 2021 og utover. Det kan for en stor del forklares med regjeringenes årlige 
avbyråkratiseringskrav (ABE-reformen) på 0,7 %. For MH utgjør dette en årlig 
bevilgningsreduksjon på 5-6 mill. Samtidig vil pågående prosesser både etter fusjonen og med 
campusutbyggingen i lang tid fremover kreve store ressurser, både menneskelig og materielt, for 
å ferdigstilles.  
 
Strukturelle tiltak tar tid, og f.eks. endringer i studieprogram vil ikke ha innvirkning på neste års 
budsjett. Fakultetet håper likevel å kunne bruke litt avsetninger for å dempe reduksjonen i 2020.  
 
Innspill i møtet:  

 Fakultetsstyret må komme tidlig inn i budsjettprosessen mens det fortsatt er et 
handlingsrom for prioriteringer og strategiske vurderinger.  

 

Vedtak i MH - Fakultetsstyret - 12.09.2019  
Fakultetsstyret tar informasjon om budsjettprosess og foreløpig budsjettrammer til orientering. 
 


